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Kandidacijske konference
ne zanimajo vsakogar

P o l e m ko j e že oktobra lani steklo evidentiranje (slo-
venskih) kandidatnv m najodgovornejše mesto na krmilu
naše države - v predsedstvo SFRJ, naj bi se v leh dneh
še na temeljnih in občinskih kandidacijskih konferencah
dokončno opredelili do možnih kandidatov.

Za mnogc bodo te prcdvolilnc razprave. ki so z neka-
terimi novimi postopki vnesle nove svežine pri izbiri
ljudi, ki nas bodo vodili, dobrodošel korak v smeri
demokratizacije v naši družbi, zopet drugi pa bodo. kol
vsclej. zamahnili z roko, tei to me pa kaj malo zanima.
Sicer pa raje prepustimo besedo o tem kar naSim obča-
nom samim.

Jože Javoriek, pisatelj iz KS Milan Česnik:
»Mislitn, da je ta predvolilni postopek Se vedno v obdobju. ko

smo v iskanju demokratičnih oblik življenja, zato je Ic nekaj
prehodnega in ne dokončnega. 40 lel že preizkušarao boljSe mož-
nosti življenja, kar pa je nasproti zgodovini razmeroma kratek ias.

Od cvidemiranih kandidatov se rai zdi, da bi u&nkovito pred-
stavljal slovenskž inlerese Marko Bulc in sicer zaradi svojega
znanja in politične modrosti, tragično pa je, da je med kandidali, ki
so bili sprva najavljeni, izpadcl dr. Anton Vratuša, ki je tudi
v svelovnih raerilih najprimcrnejSi politični Slovenec«

Melitfl Pajk, administratorka iz Horjula:
»Prav je, da se Ijudjc lahko sami opredeljujejo do možnih

kandidatov in nc, da ti »padejo« od »zgoraj«, kot jc to bilo viasih.
Vendar pa se mi zdi celolen postopek 5e vedno preveč dolgotrajcn
in kompliciran, zato tudi med Ijudmi ni dcležcn tclikšne pozorno-
sti. kot bi je bil sicer. Nasploh smu pnča zanimivemu fcnomenu:

hujša ko je naša poliliftia in družbena kriza, bolj naši »navadni«
Ijudje postajajo apolitibii. Sama pa v kakih razpravah nisem
sodelovala tudi zato. ker sem bila bolna.«

Ivan Jordan. avtomehanik s Škofljice;
»Z ozitora na to, da scm ludi po pol lcta zunaj Jugoslavije, kjer

spremljam avto rallyje. nisem preveč na tekočem s tcmi zadcvami.
Ce pa bi se ie vkljuieval v razpravo, bi hotel najprcj videti
konkrcten program vsakega kandidata posebej, šcle potem bi sc
odlofal.«

Tone Jenc. elektrotchnik iz Podpeti:
»Kolikor poznam evidentirane kandidate, se mi zdi k najpri-

memejši Marko Bulc. Jc gospodamvcnik. hkrali pa ima tudi
veliko polmčnih izkušenj. Sam se žal kandidacijske konference
niscm iideležil. ker nimam časa.«

Zvonka Rin, delavka z Vrzdenca;
»Prav je. da se zdaj tudi obiani lahko odloiajo o izbiri kandida-

lov. Včasih ni bilo tako. Sama se žal ne vkijučujem kaj pp:vcč
v kandidacijske razprave, ker nimam tasa. Od kandidatov poznam
samo dva. Marka Bulca in Dušana Šinigoja, odlotila pa bi se za
slcdnjcga«

Marjan Svigelj, učenec OŠ z Iga:
»Sara vso ladevo spremljam bolj površno, pa Se to le po televizi-

ji. V Soli se o tcm ne uiimo. Tudi kandidatov ne poznam, razen
Šinigoja. Zdi se mi šc lcar dober politik, saj zna marsikaj dobro
razložiti. Mislim, da je tisto prav, da se o tej stvari (oliko govori na
leleviziji, tako vsaj ljudjc vedo, za kaj grc«
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